

Title (en)

SUPPORT PLATE FOR CERVICAL AND CERVICOTROCHANTERIAN FRACTURES.

Title (de)

STÜTZPLATTE FÜR SCHENKELHALSFRAKTUREN MIT UND OHNE BETEILIGUNG DES TROCHANTERS.

Title (fr)

PLAQUE D'APPUI POUR FRACTURES CERVICALES ET CERVICO-TROCHANTERIENNES.

Publication

EP 0462263 A1 19911227 (FR)

Application

EP 91902712 A 19910104

Priority

FR 9000400 A 19900105

Abstract (en)

[origin: WO9109571A1] The support plate comprises a cylindrical shaft (1a) designed to cooperate with a cephalic screw (2) previously placed in the corresponding part of the caput of the bone. This plate (1) has a shape and size which allow it to rest on the whirlbone while being arranged to allow at least one stem (3) to be freely engaged and positioned in the medullary canal so that the position of the plate (1) is controlled by the cephalic screw.

Abstract (fr)

La plaque d'appui comprend un fût cylindrique (1a) apte à coopérer avec une vis céphalique (2) préalablement mise en place dans la partie correspondante de la tête de l'os. Cette plaque (1) est profilée et dimensionnée pour pouvoir prendre appui au niveau de la tête fémorale en étant agencée pour permettre le libre engagement et le positionnement d'au moins une tige (3) dans le canal médullaire de manière à asservir la position de la plaque (1) par rapport à la vis céphalique.

IPC 1-7

A61B 17/58

IPC 8 full level

A61B 17/58 (2006.01); **A61B 17/74** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61B 17/746 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9109571A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9109571 A1 19910711; AU 7056191 A 19910724; EP 0462263 A1 19911227; FR 2656789 A1 19910712; JP H04506025 A 19921022

DOCDB simple family (application)

FR 9100005 W 19910104; AU 7056191 A 19910104; EP 91902712 A 19910104; FR 9000400 A 19900105; JP 50255491 A 19910104